
 

Den norske kirke 

 

Menighetsrådsmøte nr.1 ble holdt tirsdag 28.01.20 kl.19,00 i menighetshuset. 

Til stede: Torgny Bøhn, Marianne F Gabrielsen, Rita Solum, Eva Ryen, Knut Anders 

BVorgen, Gyrd Kjevik, Ellen Najmy Mørch 

Forfall: Kari Britt Nyhus, Gunn Bjerke (Fellesrådet), Jens Olai Justvik og Hans B. 

Andreassen 

 

Åpning ved Ellen Najmy Mørch 

 

Sak 01.20    Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte. 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 

Vedtak: Protokoll fra møte 26.11.19 godkjent. 

 

Sak 02.20    Opprettelse av Gudstjenesteutvalg. 

Det skal opprettes et nytt gudstjenesteutvalg.  

Vedtak. Kari Britt O. Nyhus blir representanten fra Menighetsrådet inn i 

Gudstjenesteutvalget.    

 

Sak 03.20     Innkjøp av ny kopimaskin. 

Vår nåværende kopimaskin er vel 8,5 år og trengs å skiftes ut. Det må 

anskaffes en ny maskin og Ellen Najmy har fått tilbud fra SHARP og 

RICOH. RICOH har avtale med Kirkepartner og hadde (forrige år) 

avtale med Kommunen/Fellesrådet. Vi går inn for leasing avtale med 

RICO og ikke kjøp. (Se vedlegg)  

Vedtak: Tveit menighet leaser ny kopimaskin av RICOH.    

Avtaleperiode er 60 mnd. 

 

 

 

 



Sak 04.20    Givertjeneste. 

Forslag på måter å få økt givertjenestemidlene på. 

Givertjeneste vil være hoved tema på en gudstjeneste i vår. 

(Sognepresten er ansvarlig) Faste givere blir spesielt invitert til denne 

gudstjenesten med påfølgende Kirke takke kaffe. På “KTK” fortelles det 

om hva pengene blir brukt til (først og fremst trosopplæring / 

ungdomsarbeid) og vi vil utfordre giverne til å øke beløpet og i tillegg 

rekruttere nye faste givere. 

Gunn Bjerke og Torgny Bøhn vil arbeide med lokale bedrifter og 

utfordrer dem til å bli sponsor av barne- og ungdomsarbeidet i Tveit 

menighet. Målet er å få inn kr. 200 000 i ny kapital årlig innen denne 4 

års perioden for menighetsrådet.  

Vedtak: Menighetsrådet gir sin tilslutning til tiltakene. 

 

Sak 05.20    Budsjett 2020. 

MR leder la frem forslag til budsjett for 2020. 

Vedtak. Budsjett 2020 ble vedtatt. 

 

Informasjon. 

• En ev. avtale med Profundo for registrering av givertjeneste på nettsiden vår 

inngås ikke. Det vurderes som for dyrt i forhold til forventet + resultat. 

• 15-20. september blir det Bispevisitas for Tveit og Hånes. 

• Ingen respons på Frivillighets annonser i Bladet vårt. Heller ingen respons på 

oppfordring til frivillighet som ble formidlet ved kunngjøringer i gudstjeneste. 

.Det kan være lurt å spørre direkte en forelder(for eksempel)  til å være med 

på et spesielt arrangement istedenfor over “lang” periode. 

• I første omgang vil daglig leders kontor deles i to.(Starter i uke 8 /  

vinterferien) Det blir et kontor til Daglig leder og et til Trosopplærer. Senere vi 

det også bli et kontor parallelt med Heisen i 2.etg. 

• Parkeringsplasser ved kirken. Det er kommet negativt svar fra OVF (etter 2 

års venting). Torgny Bøhn følger opp saken. 

• Årsstatistikken til SSB (Statistisk sentral byrå) var vedlegg ved innkallingen.    

I årsmøtemeldingen i mars vil det foreligge en statistikk som sammenlikner 

med tidligere år. Der får vi et bedre inntrykk av hvordan vi ligger an på flere 

felt. 

 

 

 



 

 

Eventuelt. 

• Komiteen for menighets-uka har nå det meste i boks, og det ser ut til å bli en 

super liten uke (onsdag 25/3 -søndag 29/3).  

• 09.02 er det Karneval i kirken og boller og saft etterpå i Forpakterboligen.  

Rita Solum har hovedansvaret. 

• Det ble fremmet forslag om at menigheten arrangerer en konsert i kirken til 

høsten med lokale “artister”. Det skal være inngangspenger.                        

Ellen Najmy snakker i første omgang med kantor Ruth L. Sandvik som har 

hovedansvaret for det musikalske i menigheten. 

• Det jobbes videre med stillingsstørrelsen til kirketjener. 

 

 

 

 

 

Ellen Najmy Mørch. 

 


